
Протокол от заседанието на ПК „ЗСДЖН“ 

17.09.2024г, 14:00 часа  

 
  ПРОТОКОЛ №12 

На 17 септември 2024г (вторник), от 14:00 часа, в Ритуалната зала на 

Община Дряново се проведе заседание на ПК „Здравеопазване, социални дейности 

и жилищно настаняване“. 

На заседанието бяха разгледани следните материали: 

1. Отчет за изпълнението на бюджета на Община Дряново за 2023г (вх.№07-01-

549-1/04.09.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ”; 

ПК „ЗСДЖН”. 

Докл.: Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; 

Против – 0; Въздържал се – 0.) 

2. Отчет за изпълнението на бюджета на Община Дряново към 30.06.2024г 

(вх.№07-00-100/16.09.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ”; 

ПК „ЗСДЖН”. 

Докл.: Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; 

Против – 0; Въздържал се – 0.) 

3. Разместване на кредити по бюджета на КСУВХ Дряново и обектите, включени в 

разчета на капиталовите разходи за 2024г (вх.№26-00-39-1/10.09.2024г) /Във вр. с 

предложение от Директора на КСУВХ/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

Докл.: Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; 

Против – 0; Въздържал се – 0. Направен самоотвод от общ. съветник - Тихомир 

Трифонов) 

4. Допълнение на Наредба №1 за спазване на обществения ред в Община Дряново, 

приета с Решение №220 от Протокол №19/28.01.2009г на Общински съвет – Дряново 

(вх.№07-00-93/09.09.2024г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ОбАОбРС“; ПК „ЗСДЖН“; ПК „ФИПКОП“. 

ПК „ЗСДЖН“ не прие становище по предложението. Предлага да се отложи 

разглеждането на материала. 

5. Съгласие за отдаване под наем на част от имот - частна общинска собственост и 

определяне на месечна наемна цена (вх.№22-00-1158-1/12.09/2024г) /Във вр. със 

заявление от д-р Д. Хаберман за наемане на кабинет №218 в сградата на 

Поликлиниката/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. Становище: 

ПК „ЗСДЖН“; ПК „ФИПКОП“. 

Докл.: Трифон Панчев. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; 

Против – 0; Въздържал се – 0.) 

6. Жалба от живущите в ж.к. „Успех“, гр. Дряново, до Кмета на Община Дряново и 

до Председателя на ОбС-Дряново във връзка с проблем с бездомни кучета на 

територията на ж.к. „Успех“ (вх.№22-00-1069/19.08.2024г) - ПК „ФИПКОП”; ПК 

„УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. (Жалбата е 

представена от граждани на заседанието на ОбС на 22.08.2024г.) 

Комисията приема материала за информация 

7. Молби за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

ПК „ЗСДЖН“ - за решение. (Приложение към протокола) 

Гласуването и приемането на решение от ПК „ЗСДЖН“ е отразено в Приложение към 

протокола. 



Протокол от заседанието на ПК „ЗСДЖН“ 

17.09.2024г, 14:00 часа  

 
По Заявление с вх.№13-02-17/23.08.2024г от Елка Русанова и Тихомир Русанов беше 

прието решение за отпускане на помощта в пълния размер на МРЗ за 2024г (За – 5. 

Против – 0. Въздържал се – 0). 

По Заявление с вх.№13-02-18/28.08.2024г от Вероника Косева и Георги Илиев беше 

прието решение за отпускане на помощта в пълния размер на МРЗ за 2024г (За – 5. 

Против – 0. Въздържал се – 0). 

По Заявление с вх.№13-02-19/02.09.2024г от Теодора Димиева и Николай Михайлов 

беше прието решение за отпускане на помощта в пълния размер на МРЗ за 2024г (За 

– 5. Против – 0. Въздържал се – 0). 

Край на заседанието - 14:40 часа. 

1. д-р Владимир Ванев, председател – …………/п/…………………………… 

2. Иван Марев, секретар –   …………/п/…………………………… 

3. Антоанета Ставрева –    …………/п/…………………………… 

4. Пламен Обрешков –   …………/п/…………………………… 

5. Тихомир Трифонов –   …………/п/…………………………… 

От Общинска администрация на заседанието присъстваха: Трифон Панчев – кмет; 

Диляна Джеджева и Ангел Ангелов – зам.-кметове; Цветан Йорданов – секретар; 

Красимир Димитров – директор на Дирекция МДТБФ; Мариета Енчева – директор на 

Дирекция АСОС; Емил Обрешков – юрист на ОбА; Ани Христова - експерт в Дирекция 

АСОС; Радослава Кунчевска – експерт /връзки с обществеността/; Радослава 

Вълкова - експерт в Дирекция АПИОВО. 

Водил протокола: ……………/п/…………………… 

Радослава Вълкова 

 

 


